



產品優勢 Product advantages :

- 1.操作簡單容易，套楦男女人員均可，省時省力。
Easy to operate, sets of last can be used for men and women, saving time and effort.
- 2.適用於拉幫加州鞋做法套楦，提高效率，增加產能。
Applies to the california bring-up shoe practice set last, improve efficiency and increase production capacity.
- 3.動力為氣缸電子自動控制入楦，輕鬆、方便、準確。
Power for the cylinder electronic control into the last, easy, convenient and accurate.
- 4.鞋面入楦後，滾輪加壓，使鞋面更加貼合楦頭平整。
After the shoe is into the last, pressurize the roller to make the upper fit the last evenly.
- 5.採用精密加工及節能電子控制原件，使用及耐用度高。
Using precision machining and energy-saving electronic control of the original, high use and durability.
- 6.本機配置高壓儲氣罐，操作氣源動力流暢。
The machine is equipped with high-pressure gas tank, operating gas source power is smooth.

規格 Specification :

電壓 Voltage : 220V

氣源動力 Power gas source : 4-6KG

機器淨重 Net weight : 110KG

機器尺寸 Machine size : 580 x 480 x 1700MM